

High-quality Valves Serve High-quality Customers



Ball Va1ve
Gate/G1obe/Check/
Strainer/Butterfly Valve















公司介绍

Brief Introduction

高品阀门集团有限公司,拥有大型成套精铸设备、数字试压检测中心、低温深冷中心、调节阀特性及流量系数测试中心、金切设备共230台(套),有数控机床、加工中心、球面磨床、量仪测试等精、大、稀设备38台。现有员工300多人,其中工程技术人员75人。公司现为科技部认定的国家高新技术企业,中华人民共和国海关A类管理企业,是国内国家能源集团、中石化集团、中石油集团、盛虹石化集团、中国化工集团、中国化学工程集团、华电集团、大唐集团、华润集团、山东能源集团、浙江能源集团、鹏飞集团、中建工业安装公司、国内知名企业的供应商。

公司主要生产美标、英标、德标、日标及国标的 高中压球阀、闸阀、截止阀、止回阀、蝶阀和低温阀 等十二个门类约五千多种规格的阀门及管件类产品, 阀体材质有碳钢、不锈钢、合金钢、超低碳不锈钢、 钛钢、高镍合金和蒙乃尔合金等;驱动方式有手动、 齿轮传动、电动、气动和液动,能生产阀门最高压力 2500Lb (42Mpa),最大通径2200mm,最高温度 1000℃,最低温度-196℃。产品广泛应用于石油、化 工、煤化工、冶金、电力、医药等行业, 先后获得了 20多项国家专利,其中发明专利6项,填补了国内外阀 门行业空白。以出口欧美、日本、中东和东南亚为主 并深受好评, 现在为国内各个行业提供的产品同样满 足了其需要和要求并赢得了良好的信誉。公司先后通 过了IS09001质量管理体系认证、国家安全TS认证、 ISO14001, OHSAS18001, API6D, API602, API609产品质量认证、PED CE欧盟认证、API607球 阀的防火认证。

公司建立了先进的理化试验室,置备了日本岛津 光谱分析仪和美国进口便携式光谱分析仪、高速引燃 红外碳硫分析仪、超声波里氏硬度计、超声波测厚 仪、液式万能材料试验机、摆锤式冲击试验仪、X光射 线探伤仪、氦质谱真空检漏仪等一系列尺寸精度检验 和内部金相组织分析的无损探伤仪等。公司与合肥通 用机械研究院合作建设了自动数字化显示阀门试压装 置6套,其中最大测试压力为1500吨,建立了重点实验 室一智能化低温阀门深冷试验室。

我们竭诚欢迎国内外朋友和客户来我公司参观访 问洽谈业务,在合作中共同发展。 Thermal Valve Group Co., Ltd. has a total of 230 sets (sets) of large-scale precision casting equipment, digital pressure testing and testing center, low-temperature cryogenic center, regulating valve characteristics and flow coefficient testing center, and metal cutting equipment, including CNC machine tools and machining centers., 38 sets of precision, large and thin equipment such as spherical grinder and measuring instrument testing. There are more than 300 employees, including 75 engineers and technicians. The company is now a national high-tech enterprise recognized by the Ministry of Science and Technology, and a Class A management enterprise of the People's Republic of China Customs, Suppliers of Datang Group, China Resources Group, Shandong Energy Group, Zheijang Energy Group, Pengfei Group, China Construction Industrial Installation Company, and well-known domestic enterprises.

The company mainly produces valves and fittings of more than 5,000 specifications in twelve categories, including ANSI, BS, DIN, JIS and national standard high and medium pressure ball valves, gate valves, globe valves, check valves, butterfly valves and cryogenic valves. Products. valve body materials include carbon steel, stainless steel, alloy steel, ultra-low carbon stainless steel, titanium steel, high nickel alloy and Monel alloy, etc.; the driving methods include manual, gear transmission, electric, pneumatic and hydraulic, which can produce the highest valve The pressure is 2500Lb (42Mpa), the maximum diameter is 2200mm, the maximum temperature is 1000℃, and the minimum temperature is -196°C. The products are widely used in petroleum, chemical, coal chemical, metallurgy, electric power, medicine and other industries, and have obtained more than 20 national patents, including 6 invention patents, filling the gap in the valve industry at home and abroad. The products are mainly exported to Europe, America, Japan, the Middle East and Southeast Asia and are well received. Now the products provided for various domestic industries also meet their needs and requirements and have won a good reputation. The company has successively passed IS09001 quality management system certification, national safety TS certification. ISO14001, OHSAS18001, API6D, API602, API609 product quality certification, PED CE EU certification, and API607 ball valve fire certification.

The company has established an advanced physical and chemical laboratory, equipped with a Japanese Shimadzu spectrometer and a portable spectrometer imported from the United States, a high-speed ignition infrared carbon and sulfur analyzer, an ultrasonic Leeb hardness tester, an ultrasonic thickness gauge, and a liquid universal material test. Machine, pendulum impact tester, X-ray flaw detector, helium mass spectrometer vacuum leak detector and a series of non-destructive flaw detectors for dimensional accuracy inspection and internal metallographic structure analysis. The company cooperated with Hefei General Machinery Research Institute to build 6 sets of automatic digital display valve pressure test devices, of which the maximum test pressure is 1500 tons, and established a key laboratory - intelligent cryogenic valve cryogenic laboratory.

We sincerely welcome friends and customer to visit our company to discuss business and develop together in cooperation.

资质证书

Qualification Certificate



SO PO

联合实验室

生产与装备

Production and Equipment

完美品质, 取源于制造手段的先进

Perfect Quality Is Originated From Advanced Manufacturing Means











质量控制 Quality Control

先进完善的检测试验

Advanced and Complete Testing



化学试验 Chemical Tests



硬度测试 Hardness Testing



超声波检测 Ultrasonic Testing



机械性能测试 Mechanical property Testing



材料冲击试验 Material Impact Test



光谱分析 Spectrum Analysis



低温测试 Low Temperature Testing



压力测试 Pressure Testing





一片式法兰球阀 1-PC Flanged Ball Valve



二片式法兰球阀 2-PC Flanged Ball Valve



三片式法兰球阀 3-PC Flanged Ball Valve



三通法兰球阀 3-Way Flanged Ball Valve



管线球阀 Pipeline Ball Valve



全焊接球阀 Welding-Structure Ball Valve



高温高压硬密封球阀 Hard Sealing Ball Valve

闸阀系列

Gate Valve Series



API闸阀 API Gate Valve



法兰闸阀 Flanged Gate Valve



平板闸阀系列 Flat Gate Valve



低温阀门系列 Cryogenic Valve

截止阀系列

Globe Valve Series



美标截止阀 API Globe Valve



夹套保温截止阀 Jacketed Insulation Globe Valve



截止阀 Globe Valve



波纹管截止阀 Globe Valve

止回阀系列

Check Valve Series



对夹单瓣旋启式止回阀 Single-disc Swing Check Valve



对夹双瓣旋启式止回阀 Double-disc Swing Check Valve



旋启式止回阀 Swing Check Valve



美标止回阀 API Check Valve









卫生级蝶阀 Sanitary Butterfly Valve

对夹式蝶阀 Wafer Butterfly Valve

气动蝶阀 电动蝶阀 Air Operated Butterfly Valve Electronic Partial Butterfly Valve

其它阀门

Other Valves









美标旋塞阀 Plug Valve

国标旋塞阀 Plug Valve

液氮阀 Liquid Chlorine Valve

Y型过滤器 Y-Strainer

锻钢阀系列

Forged Steel Valve Series







止回阀 Check Valve



截止阀 Globe Valve



止回阀 Check Valve

高品阀门集团有限公司

地址:福建省宁德市霞浦县牙城镇东洋工业集中区3号

手机: 18969769720 电话: 0086-593-8677666 传真: 0086-593-8655592 网址: www.tvmvalves.com 邮箱: export@tvmvalve.com

THERMAL VALVE GROUP CO.,LTD

Add: No. 3, Dongyang Industrial Concentration Zone, Yacheng Town, Xiapu County, Ningde City, Fujian Province , China

Tel: 0086-593-8677666 Fax: 0086-593-8655592 Mobile: 0086-18969769720 Https: //www.tvmvalves.com Email: export@tvmvalve.com